
 

 
Skolen på Islands Brygge 

 

  Artillerivej 57 og 130 

  2300 København S 

 

  Telefon 

  33 66 42 00 

 

  E-mail: 

skolenpaaislandsbrygge@buf.kk.dk 

   

https://sib.aula.dk/ 

www.kk.dk 

 

26. februar 2025 

 

26. februar 2025 

 

 

 

Til skolebestyrelsen: 

 

 

Sofie Lunøe 

Signe Enemark 

Peter Sloth Madsen  - deltog ikke 

Jack Austern  

Natalie Weischer Godske  

Marese Annalise Kleven 

Karen Meier Rasmussen 

Anne Stubsgaard   

Anna Kvist Knorborg  

Anja Muhlig 

Maria Lykke Andersen 

Carolina Majlis Fink 

 

Albert Møller Andersen Ahlbom, elevrepræsentant  - deltog ikke 

Malte Søkilde Krejsgaard, elevrepræsentant - deltog ikke 

 
Lars Bechager, medarbejderrepræsentant 

Johanne Sjöström Rieks, medarbejderrepræsentant   

 
Nicholas Josip Mutak Frost-Lindsteen 

Mikael Guldbæk Hermansen 

Pernille Østergaard 
 

___________________________________________________________________________________________________________________ 

 

Hermed indkaldes til skolebestyrelsesmøde i konferencerummet på 1. sal i Basisskolen  

 

Mandag den 24. februar 2025 kl. 16.00 – 18.30 (efterfulgt af 

kontaktforældremøde) 

 

Skriv til kontoret, hvis der ønskes print af materialet. 

 

 

 

 

Skolen på Islands Brygge 

http://www.kk.dk/
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Ca. Tid # Emne Formål Bila

g 

Hvem 

præsent

erer 

Tovhol

der 

  16.00 1 Godkendelse af dagsorden Ordstyrer/ mødeleder 

vælges 

 Sofie  

16.05 2 Regnskabsafslutning 2024 og 

budget 2025 

 

Regnskabsafslutning 2024:  

Resultatet for regnskabsåret 

2024 = - 478.877 hvilket er et en 

afvigelse på -0,4 af skolens 

samlede budget. 

 

Dernæst en gennemgang af 

årsresultatets enkelte poster i 

skoledelen. 

 

KKFO’ens resultat = 332.344 

svarende til et overskud på 1,6%. 

 

Dernæst en gennemgang af 

årsresultatets enkelte poster i 

KKFO’en 

 

Budget 2025: 

Gennemgang af budget.  

Resultatet for budget 2025 = 

46.000 

 

Der er ændret i hvordan skolerne 

tildeles penge i forhold til elever, 

der har bevilget buf-flex.  

 

Vigtigt med drøftelser i SB i 

forhold tildelte midler og 

mangfoldige børnefællesskaber. 

 

SB har stadig et ønske om at 

fortsætte drøftelserne omkring 

analoge læremidler. 

 

Simon holder lidt ekstra øje med 

de digitale læremidler. Første 

prognoser er klar i løbet af april.    

SB ønsker en mulighed for 

indsigt i mangfoldige 

børnefællesskaber - links, 

materialer o. lign. 

 

Orientering  Simon  

16.50 3 Nyt fra elevrådet 

 

Orientering    

16.55 4 Spisepause     
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17.30 5 Pt er der 150 elever indskrevet 

til kommende skoleår.  

 

 

Orientering  Nicholas  

17.35 6 Forslag til retningslinjer for 

fritagelse for undervisning: 

 

Skal det være mere specifikt, 

og tydeligt, hvem man som 

forælder henvender sig til? 

 

Måske skal retningslinjerne 

tilpasses det nye 

fraværssystem MU-elev? 

 

Tiltrådt af SB d.d. 

 

Orientering/beslutning x Nicholas  

17.40 7 Digitale anbefalinger: Forslag 

til udmelding fra skolen 

 

Drøftelse af om der skal laves 

retningslinjer for, hvordan 

skolen anvender digitale 

læremidler: fx at få lov at spille 

som belønning for at blive 

færdige med det faglige o. 

lign. 

 

Drøftelse omkring 

retningslinjer gældende for 

børnene i fritiden. Bedre at 

komme med anbefalinger (fx 

anbefalinger fra Børns Vilkår - 

som lægges ud til alle 

forældre, samtidig med at det 

for skolen og SB er et 

opmærksomhedspunkt) 

 

Anvendelse af det digitale skal 

genbesøges i 

personalegruppen.  

 

SB vil gerne have 

anbefalingerne fra 

Trivselskommisionen på som 

et punkt på et senere møde. 

 

 

Drøftelse/beslutning x Nicholas  
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17.55 8 Nyt fra personalet 

Projektuge i udskolingen i uge 

10.  Der arbejdes stadig med 

kulturen i udskolingen. 

 

I basisskolen er der blevet 

arbejdet på tværs af klasser i 

“Uge 6” med fokus på krop og 

sjæl på nær de sidste to dage, 

hvor der blev arbejdet i 

klasserne. 

Eleverne i udskolingen taler 

stadig om udetilladelse i mere 

end 10’erpausen. 

 

Der arbejdes på at få en 

tillidsrepræsentant på hver 

matrikel.  

 

Nyt fra ledelsen 

Vandskade i udskolingen 

betyder, at fire lokaler ikke kan 

benyttes.  

 

Ledelsen afvikler pt 

elevinterviews i forbindelse 

med strategisk program.  

 

 

    

18.15 9 Eventuelt 

Underskrift af referat 

    

18.30 10 Velkomst til kontaktforældre i 

Multisalen 

    

       

       

 

 


